

## FREDERIQUE CONSTANT



### Maxime Manufacture Automatic Lady Chocolate

Give in to the new Maxime Manufacture Automatic Lady Chocolate! Who can resist the indulgence of chocolate, whose deep brown swathes the latest timepiece from Frédérique Constant, from the alligator strap to the mother-of-pearl dial. Driven by the brand's own FC-700 calibre, its 39 mm case is a harmonious blend of polished and brushed finishes. The 18K pink gold bezel, set with 52 diamonds, and the six diamond hourmarkers lend starry sparkle to this horological temptation. The curves of the sunburst guilloché decoration in the centre of the dial and of the date at 6 o'clock beautifully continue the rounded case. A watch that will satisfy women's expectations and more.

Movement	Automatic, FC-700 calibre with date and 42-hour power reserve
Functions	Hours, minutes and date
Case	Stainless steel, 39 mm 18K pink gold bezel set with 52 diamonds (0.8 ct) Convex sapphire crystal and screw-down transparent caseback Water-resistant to 50 m (5 ATM)
Dial	Chocolate-coloured mother-of-pearl with sunburst guilloché in the centre Arabic numerals and 6 applied diamond hourmarkers (0.05 ct) Date indicator at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Brown alligator with safety folding clasp, or grey satin

## FREDERIQUE CONSTANT



### Maxime Manufacture Automatic Lady Chocolate

Aves la nouvelle Maxime Manufacture Automatic Lady Chocolate, succombez à la gourmandise ! Immanquablement vous céderez à la tentation du chocolat dont le brun intense revêt la dernière création de Frédérique Constant, du bracelet alligator au cadran de nacre. Doté du calibre maison FC-700, son boîtier de 39 mm affiche un harmonieux mélange de composants polies et brossés. La lunette en or rose 18K sertie de 52 diamants et les six index diamants parent de mille feux ce péché mignon horloger. Tandis que les ellipses du guilloché soleil situé au centre du cadran et de la date à 6h prolongent harmonieusement les courbures du boîtier. Un garde-temps qui ne se contentera pas de satisfaire les attentes des femmes, mais les surpassera.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre FC-700 avec date et réserve de marche de 42 heures
Fonctions	Heure, minute et date
Boîtier	Acier inoxydable, 39 mm Lunette en or rose (18K) sertie de 52 diamants (0.8 ct) Glace saphir convexe et fond transparent vissé Étanche à 50 m (5 ATM)
Cadran	Nacre couleur chocolat avec guilloché soleil au centre Chiffres arabes et 6 index en diamants (0.05 ct) en applique Indicateur de la date à 6h
Bracelet	Alligator brun avec boucle déployante sécurisée ou bracelet de satin gris